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§ 1 Godkännande av dagordningen, val av justerare och tid för 

justering 

Det utsända förslaget till dagordning godkändes. Protokollet 

justeras av ordförande och vice ordförande och anmäls därefter till 

stadsdelsnämndens sammanträde den 14 april 2016. 

  

§ 2 Genomgång av protokollet från föregående möte 

Minnesanteckningarna godkändes med ett förtydligande angående 

noteringen att Atrium Ljungberg informerade att de tappar 

hyresgäster, då det finns planer på att Arbetsförmedlingen kommer 

att flytta från området. 

 

§ 3 Uppföljning av FUN-mötet och workshop 27 januari 

Förvaltningen och rådet rapporterade från Works-shopen. 

 

§ 4 Aktiviteter inom ramen för Tyngdpunkt Farsta – 

”Showroom” 

Förvaltningen rapporterade om planerna att bygga upp ett show-

room - Farsta nu och om 20 år.  Atrium Ljungberg erbjuder lokal, 

Exploateringskontoret ser över finansiering och 

Stadsbyggnadskontoret ser över hur man praktiskt bygger upp 

modellen. Ett beslut om ett eventuellt showroom kommer att 
fattas i styrgrupp för Tyngdpunkt Farsta den 31 mars 2016. 

 

§ 5 Farsta företagsgrupps årsmöte 16 mars 

Inbjudan gicks igenom. 

 

§ 6 Artikel om sjukhus till Farsta 

Dialog kring artikeln angående placering av ett akutsjukhus i Farsta. 

 

§ 7 Frågor från journalist för Handelskammartidningen 

Förvaltningen har fått frågor om vilka förutsättningar det finns för 

företagande i Farsta. Utgångspunkten är 

trygghet/otrygghet/kriminalitet. Ett underlag är inskickat till  
Handelskammartidningen och förvaltningen väntar på att se 
artikeln. 

 

§ 8 Besök i företagsområde Sköndal 

Rådet har önskemål att besöka några av de större företagen i 

företagsområdet Norra Sköndal, förvaltningen tar med sig frågan 

och återkommer. 

 

§ 9 Start Up, utvidgad verksamhet i ytterstaden 

Förvaltningen informerade om Start-Up Stockholm som är ett 

initiativ av Stockholms NyföretagarCentrum. Deras uppdrag är att 
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hjälpa de som vill starta företag i Stockholm med rådgivning. De 

vill stödja och utveckla nyföretagande. Förvaltningen undersöker 

möjligheterna att deras mobila verksamhet besöker Farsta under 

våren samt under Farstadagarna. 

 

§ 10 Övriga frågor 

Rådet har önskemål att besöka Telia-området, för att se byggnader 

mm. Förvaltningen skickar frågan vidare till Thomas Kultti, som 

återkommer. 

Dialog kring Farsta dagarna 6-8 juni 2016. 

Tema för de olika dagarna diskuterades och ett förslag var att en av 

dagarna kan ha ”Farsta som arbets- och företagsplats”, vilket 

innebär att temat är "Utveckling och företagande av/i Farsta". 

 

§ 11 Nästa möte 

Rådets nästa sammanträde hålls onsdag den 6 april 2016 klockan 

16.15-17.15.  

 

 

 

 


